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Přítomni: 

David Kašpar (místostarosta pro sociální oblast a rodinnou politiku P10) 

Veronika Žolčáková (předsedkyně Výboru sociálního a zdravotního P10) 

Šimona Huitric (OSRP ÚMČ P10) 

Soňa Pohanková (poradkyně pro rodinnou politiku P10)  

Lenka Vokatá (RC Jablíčkov) 

Barbora Dyrková Šimůnková (RC Jablíčkov) 

Regina Dlouhá (Klub K2) 

Julie Blábolová (Klub K2) 

Monika Martišková (Spolek Na Padesátém) 

František Huber (Spolek Na Padesátém) 

 

10 přítomných z řad sousedů a členů místní komunity 

 

V úvodu setkání přivítal místostarosta David Kašpar všechny přítomné, vysvětlil 

stávající stav a záměr MČ zřídit za využití grantové příležitosti v místě dětské 

skupiny s kapacitou 36 dětí a rodinné centrum. Byla představena aktuální situace a 

časový harmonogram, závislost celého procesu na financování z grantového 

schématu MPSV. 

 

Realizace dle podmínek grantu by měla proběhnout do 3/2026. Zároveň však všichni 

aktéři naznačují že dojde k prodloužení termínů. Teď probíhají práce na samotném 

projektu a potřebné dokumentaci, na jaře 2025 se počítá s vysoutěžením firmy, 

realizace pak od poloviny příštího roku. V září 2026 by mělo být centrum otevřeno. 

 

Rozsah rekonstrukce budovy: Zateplení, nová okna, splnění požárních norem, nová 

střecha a další. Kuchyně se zde zřizovat nebude, jídlo se bude dovážet, zkušenosti 

jsou například z klubu K2. 

 

Veronika Žolčáková upřesnila další informace, rekonstrukce vyjde na 40 000 000 Kč, 

proto projekt není ufinancovatelný bez grantu. Již je vyřešen problém s pozemky, 

kvůli kterému se v minulosti neuskutečnil prodej nemovitosti. Je zde velká poptávka 

o služby péče o mladší předškolní děti - kapacity zařízení pro malé děti na území 

P10 nestačí, navazujeme na existenci dětských skupin v Olešské (Klub K2 musel 

odejít z důvodu potřeby rozšíření kapacity pro ZŠ - v lokalitě tedy služba chybí). 

Projekt má nyní politickou podporu, chceme využít pro veřejně prospěšné zařízení.  

 

 



Regina Dlouhá z Klubu K2 podpořila realizaci projektu, vnímá ji jako velkou 

příležitost, včetně nutné udržitelnosti projektu. 

 

Monika Martišková ze spolku na Padesátém podpořila tezi o potřebnosti projektu - 

služba dětských skupin v místě chybí, nyní je využíváno zařízení DS CSOP na 

Zahradním městě, které se ale bude stěhovat do rekonstruované budovy v Jakutské. 

Další místa v oblasti nejsou, což způsobuje velký nápor na mateřské školy. 

 

Byly vyjádřeny obavy o zvýšení míry hluku na zahradě pozemku a potřeba zachovat 

psychohygienu místních. Bude důležité nabídnout v rámci služeb i benefity pro 

místní komunitu, mezigenerační aktivity, vzdělávání pro dospělé i seniory, aby z 

projektu těžila celá komunita. 

 

Dále padl dotaz k řešení problému s navýšením dopravy v místě, kdy již nyní je ulice 

zatížena auty parkujícími na zákazu stání a podobně. Regína Dlouhá upřesnila, že 

velkou část klientů budou tvořit děti z okolí, Monika Martišková dodala, že pokud 

bude u objektu vhodná a komfortní možnost k parkování kol a koloběžek, budou ji 

lidé využívat.  

 

Dále byly zodpovězeny dotazy na otevírací dobu dětských skupin (cca 8-16 hod), 

věkové složení dětí (2-6 let). 

 

David Kašpar nakonec shrnul časovou osu nadcházejících kroků a nabídl možnost 

opakovat setkání v místě na podzim tohoto roku. Veškeré informace budou zaslány 

e-mailem zájemcům a průběžně zveřejňovány na webu www.strategieprodesitku.cz 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.strategieprodesitku.cz/

